

## CHAUDIÈRES ET CONDUITS DE VAPEUR.

1.—Bakcock & Wilcox . . . . .	\$1,200	\$200
2.—Drummond McCall & Co. . . . .	1,200	200
3.—Canada Foundry Ltd., (G. W. Pelcher) . . . . .	1,200	
4.—Polson Iron Works Ltd. (Watson Jack & Co. . . . .	1,200	
5.—Robb Engineering Co., Ltd . . . . .	1,200	
6.—Garth Co. . . . .		200

## CONSTRUCTION D'UN BATIMENT POUR POMPE.

7.—J. P. Gratton Lté. . . . .	500
8.—Henri Tessier . . . . .	500
9.—Félix Sauvageau . . . . .	500
10.—Jos. Denis, (W. Duquette) . . . . .	500

## BATISSE POUR CHAUDIÈRES ET BUREAU.

11.—J. B. Bratton, Lté . . . . .	700
12.—Félix Sauvageau . . . . .	700
13.—Henri Tessier . . . . .	700
14.—Jos. Denis (W. Duquette) . . . . .	700

## MUR DE SOUTÈNEMENT.

15.—Laurin Construction Co. . . . .	800
16.—Pharand Brothers . . . . .	800
17.—L. A. Amiot . . . . .	800

## GRILLE EN FER, RESERVOIR RUE McTAVISH.

18.—Dominion Architectural Iron Works	250
19.—Jean Fittes . . . . .	250
20.—Robert Mitchell Co., Ltd. . . . .	250

Les soumissions ci-dessus mentionnées sont remises à l'Ingénieur en Chef pour rapport et les chèques de dépôt sont déposés chez le Trésorier.

6.—Le Notaire Décarie est présent au Bureau "re" Chemin de la Côte St-Luc entretenu par Montreal et la Municipalité de la Côte St-Luc et produit un plan qui est référé à l'Ingénieur en Chef pour rapport sur l'état du chemin et savoir si ledit chemin est dans le même besoin de réparations d'un bout à l'autre, et s'il recommande que la cité répare sa moitié du chemin et fournir tous les renseignements qui pourraient aider le Bureau.

**Ajournement.**

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

\* \* \*

Compte rendu de l'assemblée du 20 juin 1912, p.m.

Les mêmes présents.

1.—Soumis un rapport du Département en Loi "re" procédure à suivre pour faire l'expropriation pour l'ouverture de la rue Everetta, jusqu'à la rue Dorion.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'il soit procédé à l'expropriation pour l'ouverture de ladite rue, suivant les prescriptions de la loi.

2.—Soumis un rapport du Surintendant des Impressions et de la Papeterie, transmettant une liste de départements qui n'ont pas encore fourni leur rapport annuel pour 1911.

Résolu: De donner instructions aux Chefs desdits départements d'avoir à fournir leur rapport annuel de 1911, d'ici au 1er Août, sans faute.

3.—La check pay list du département de police pour la période du 1er au 15 juin est soumise et approuvée.

4.—La liste des absences motivées dans le département

## BOILERS AND STEAM PIPE.

1.—Bakcock & Wilcox . . . . .	\$1,200	\$200
2.—Drummond McCall & Co. . . . .	1,200	200
3.—Canada Foundry Ltd., (G. W. Pelcher) . . . . .	1,200	
4.—Polson Iron Works Ltd. (Watson Jack & Co. . . . .	1,200	
5.—Robb Engineering Co., Ltd . . . . .	1,200	
6.—Garth Co. . . . .		200

## ERECTION OF A BUILDING FOR PUMPING ENGINE.

7.—J. P. Gratton Lté. . . . .	500
8.—Henri Tessier . . . . .	500
9.—Félix Sauvageau . . . . .	500
10.—Jos. Denis, (W. Duquette) . . . . .	500

## BUILDING FOR BOILERS AND OFFICE.

11.—J. B. Bratton, Lté . . . . .	700
12.—Félix Sauvageau . . . . .	700
13.—Henri Tessier . . . . .	700
14.—Jos. Denis (W. Duquette) . . . . .	700

## RETAINING WALL.

15.—Laurin Construction Co. . . . .	800
16.—Pharand Brothers . . . . .	800
17.—L. A. Amiot . . . . .	800

## IRON FENCE AT McTAVISH RESERVOIR.

18.—Dominion Architectural Iron Works	250
19.—Jean Fittes . . . . .	250
20.—Robert Mitchell Co., Ltd. . . . .	250

The above mentioned tenders were referred to the Chief Engineer for a report and the cheques were deposited with the City Treasurer.

6.—Mr. Décarie, Notary, appeared before the Board "re" St. Luke Road, maintained both by Montreal and the municipality of Côte St. Luc, and submitted a plan which was referred to the Chief Engineer for a report on the state of the road and as to whether the said road is in need of repairs throughout, and as to whether he is of opinion that the City should repair its half of the road and with a request that he furnish all the information which may be useful to the Board.

Adjourned.

L. N. SENECAI,  
Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held on the 20th June, 1912, p.m.

Present: The same members as above.

1.—Submitted a report from the Law Department "re" proceedings to be taken in order that the expropriation for the opening of Everetta street as far as Dorion street be effected.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the expropriation for the opening of said street be effected according to the provisions of the law.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Printing and Stationery transmitting a list of the departments which have not yet furnished their annual report for 1911.

Resolved: That instructions be given to the Heads of departments to furnish their annual report for 1911, between now and the 1st August, without fail.

3.—The Check Pay List of the Police department for the fortnight ending on the 15th June was submitted and approved.

4.—The list of justified absences in the Police depart-